
Möte ÖSF 25/4-12 

Närvarande 

Ingvar Carlsson 

Henrik Karlsson 

Lars-Göran Lantz 

Kent Vänman 

Fredrik Qwarfort 

 

§1  Ingvar hälsade alla välkommna & öppnade mötet. 

§2 Sommarläger, Kent gör reklam för detta. 

§3 Justerat årsmötesprotokoll är klart & anslaget på hemsidan. 

§4 Ekonomi: Lars-Göran stämmer av med Anders Dahlstedt ang. DM-priserna. På 
konton finns idag 140.232:- jämfört med 110.459:- samma tid föregående år. 
Tingströms resor är betalda 5684:-. Det ekonomiska läget är som förväntat. 

 Lars-Göran kollar vidare med klubbarna i länet & därefter arbetsförmedlingen 
på respektive ort angående FAS 3.  

§5 Kronofogden: Efter kontakt med FORA & Arbetsgivaralliansen så lyckades Lars-
Göran att få försäkringsavtalet avslutat den 31/3-2006. Detta innebär att alla 
fodringar är avskrivna från kronofogdemyndighetens sida från den 9/3-12. 
Eftersom Lars-Göran lyckades med detta vidtogs ej åtgärderna från föregående 
mötes-protokoll.  

§6 Vårens fortsatta program: 

Genomförda är: DM, 3-mannablixten i Linköping samt Skol-lag-DM genomfört, 
endast 5 lag & bara från mellanstadiet deltog Tokarpsskolan vann. 

Kvarstående: Individuella DM i Norrköping, Kent mai lar ut till schack4:an-
klasser (Det går 5/5). 

Schack4:anmästaren: Kent mailar info till Lars-Göran som får uppdraget. En 
lördag i maj är bäst, prel. 26/5 (Detta är kvalificering till SM-4:an-mästaren.) 

§7 Schack4:an. 

Det gick sämre i år än i fjol, detta beror mycket på den nya skol-lagen med bl.a. 
nya betygsregler & stressade lärare. Varje höst får vi starta om från ruta 0, det 
finns ett behov att ta kontakt med lärare för att få reda på kommande 4:e-
klasslärare. Kent skickar ut mail inom kort ang. detta. 



Styrelsen gör en bedömning att vi bränner lite för mycket krut på schack4:an & 
har för lite kvar för att ta hand om de riktigt int resserade, vi har sålunda ett 
behov av att fånga upp ungdomarna bättre & på så vis få in dem i våra klubbar & 
ordinarie aktiviteter. 

2012: 426 deltagare från 37 klasser 

2011: 582 deltagare från 44 klasser 

Tävlingen genomfördes mycket bra, 4 ronder spelades (på för- resp. 
eftermiddagen) display av lottningen var mycket bra. Det tog 2 minuter från att 
lottningen låg ute tills alla var på plats & 3,5 minuter tills ronden startade. 

Vi kände i distriktsfinalen en fortsatt positiv känsla från de deltagande & deras 
föräldrar. Alla anmälningsavgifterna har kommit in,  det krävdes att skicka en 
räkning till 1 klass endast i år (BRA!). 66 deltagare betalade på plats.  

Funderingar fördes om klasser kan få spela på både för & eftermiddagen, dock ej 
samma elever, det skulle då medföra att om någon har förhinder på förmiddagen 
så kan klassen ändock få med denna elev via eftermiddagen. Detta kommer att 
diskuteras under kommande schack4:an igen. 

Det har märkts att det är otroligt viktigt att ha en drivande lärare för att få 
klasserna till distriktsfinalen, ex. ”På lördag skall VI åka & spela schack i 
Ljunkan kl 10”. Alternativt ”På lördag kan NI åka å  spela schack… ” 

Instruktörerna har dock känt av att traditionen bör jar komma på skolorna & 
schack4:an börjar bli ett inarbetat koncept. 

§8 Medlemsregistreringen är klar:  

  2012  2011 

 7-25 år 824  604 

 Totalt 1005  776 

I Östsamansökan är skolschackklubbarna inte medtagna då Östsam har krav på 
att man måste erlägga medlemsavgift. Vi har i länet 909 ”ungdomar” varav 85 
skolschackmedlemmar, 184 seniorer samt 4 seniorer från nätspringaren (som 
endast existerar på internet), vi har även 1 medlem under 7 år. 

Lars-Göran fakturerar SSF 20:- för skolschackklubbmedlemmarna. 

Totalt har vi 1094 medlemmar redovisade till SSF. 

§9 Östsambidrag: Bidragsansökan postad den 25/4-12 av Ingvar. 

§10 Skolschack i Östergötlands län: 

Äggårdsskolan & Veta skola coachas av Lars-Göran. Vifolkaskolan har 
tillkommit under 2012. 2 klubbar finns i Smedsby som coachas av Rickard 
Andersson. 



Vi har tyvärr svårt att få lärare att gå våra kurser. Planen är att via ROCK (Ett 
mattenätverk/ resursutvecklingscentrum) få fler kontakter. Detta skulle kunna 
medföra att vi får 50 lärare på kurs istället för 5-10 st. 

Byråkratin var trög i början vad gälle att få in medlemmarna. Det är centralt att 
vi stöter på dem att de fyller i en ny medlemslapp så vi inte tappar de medlemmar 
vi har. 

Denna fråga skall tas upp igen till hösten.  

§11 Hemsidan: Uppdaterad & fungerar bra. 

§12 Ungdomsledarstipendier: 

 Ansökningshandlingar till Riltonfonden inskickade 

SSF´s ungdomsledarstipendier söks 2012/2013 ansökan skall skickas in under 
hösten. 

§13 Nytt från SSF: 

Positiva siffror vad gäller antal medlemmar, från 20 � 26.000 tack vare 
skolschackklubbarna. Detta medför att bidraget blir ungefär detsamma. 

På 3 år så har bidraget sjunkit från 145:- till 72:- per ungdomsmedlem till SSF. 

Ordföranden i Stockholms Schackförbund är polisanmäld för bedrägeri. 

Schack4:an håller sig på ungefär samma siffror som föregående år trots at per 
Hultin fick sluta (efter 5 år) då projektet tog slut. 

§14 ÖSF-jubileum: Kommittén har haft 1 möte där man arbetat med de olika delarna 
till jubiléet, arbetet fortsätter. 

§15 Inga övriga frågor togs upp. 

§16 Nästa möte bestämdes till den 18/6 kl. 18:00 i LASS klubblokal. 

 

 

 Henrik Karlsson 

 Sekreterare. 


